
 

Interkommunalt politisk råd for:   
  Åtte kommuner sammen  
  Gir en sterkere stemme 

           

Hålogalandsrådet mener at kraftkrisen må løses i sør  

Europa står ovenfor en historisk situasjon med mangel på energi og høye priser. Dette påvirker 

også oss her i Norge. I sør har man nå en ekstrem situasjon med høye priser på strøm, mens vi i 

nord har lave priser og fulle vannmagasin.  

 

Energiminister Terje Aasland og nestleder i AP, Bjørnar Skjæran i media nylig understreket at 

energikrisen i Sør-Norge ikke kan løses ved å forbedre overføringskapasiteten mellom nord og 

sør. Strømkrisen må løses i Sør-Norge, ikke gjennom overføringskabler fra nord. 

Hålogalandsrådet støtter disse uttalelsene. 

 

Strømpriskrisen i Sør-Norge er alvorlig både for private og næringsliv. Elektrisitet er en premiss 

for utvikling og samfunnsbygging.  

 

I Hålogalandsregionen har vi i dag et overskudd på kraft og prisen er lav. Det er store 

forventinger til etablering av «grønn industri» i regionen og det er flere konkrete prosjekt på 

trappene som skal skape arbeidsplasser og verdiskapning tilknyttet energioverskuddet.   

Oppgradert overføring til Sør-Norge vil ta tid. Innen den tid vil vi ha kraftunderskudd i Nord-

Norge hvis man inkluderer generell forbruksvekst, og industrietableringer i Narvik, Troms og 

Finnmark, Mosjøen, Fauske, Mo i Rana med flere.  

 

Hålogalandsrådet mener derfor at dagens energikrise må løses i sør. Utbygging av ny kraft må 

iverksettes og energioverskuddet i nord må utnyttes til verdiskapning i nord.  

 

På vegne av ordførerne i Hålogalandsregionen: 

 

Kari-Anne Opsal – Harstad kommune 

Torbjørn Larsen – Kvæfjord kommune 

Rune Edvardsen – Narvik kommune 

Helene Berg Nilsen – Tjeldsund kommune 

Terje Bartholsen – Evenes kommune  

Hege Myrseth Rollmoen – Lavangen kommune 

Dag Sigurd Brustind – Ibestad kommune 

Anita Karlsen – Gratangen kommune 


